
POBUDE IN PREDLOGI 

1. 9. B 
Spoštovani, 
Najprej vas lepo pozdravljam in želim uspešno novo šolsko leto. 
S strani našega razreda (9.b) sem prejela pobudo za izboljšanje šolske prehrane. 
Vem, da se omenjena tema kar pogosto pojavlja tudi na sejah sveta staršev in da se trudite 
po najboljših močeh, pa vendar bi izpostavila nekaj pripomb, ki sem jih prejela: 
- ko so pri malici razni namazi (olive, tartufi...), mogoče, da se zraven ponudi še kakšen sir, 
za tiste, ki takih okusov ne marajo. 
- da se pri sadju gleda, da ni prezrelo, ker takega večinoma ne marajo. 
- izpostavili so tudi, da je v sendvičih malo salame (da bi lahko bila kakšna rezina več). 

 

ODGOVORI 
- ko so pri malici razni namazi (olive, tartufi...), mogoče, da se zraven ponudi še kakšen sir, za 
tiste, ki takih okusov ne marajo.  
Pri malici je vedno na razpolago kruh, tako da lahko tisti, ki ne jedo vsega, pojedo vsaj to. Če 
bi upoštevali predlog, bi marali vsak dan ponuditi dve različni malici, da bi učenec lahko izbral, 
kaj bo jedel. Še v tem primeru bi se našli nekateri, ki ne bi pojedli ničesar.  V šoli gre za šolsko 
prehrano, ki jo pripravljamo po smernicah za prehranjevanje v vzgojno-izobraževalnih 
zavodih. Trudimo se, da so malice pestre in jih usklajujemo s kosili, da večina učencev zaužije 
vsaj en obrok. Če gre za diete, pripravimo ustrezne malice in tam se npr. namaz mora 
spremeniti. Tako učenci pogosto primerjajo malice med seboj. V večini primerov so malice 
učencev z dietami primerljive standardnemu obroku. 
- da se pri sadju gleda, da ni prezrelo, ker takega večinoma ne marajo.  
Sadje je eno od živil, ki je hitro pokvarljivo in mora biti hranjeno na primernem režimu. Pri 
dostavah le-tega smo popolnoma odvisni od dobaviteljev in blago v primeru neustrezne 
kvalitete tudi zavračamo. V šolski kuhinji ga hranimo v ustrezni hladilnici. Trudimo se naročati 
pri lokalnih dobaviteljih, da je sadje sezonsko in opravi čim krajšo pot od drevesa do krožnika, 
vendar ni nujno da smo pri tem vedno uspešni. Če gre v tem primeru za banane, je zgodba 
seveda popolnoma drugačna, saj vsi vemo, od kje prihajajo. 
- izpostavili so tudi, da je v sendvičih malo salame (da bi lahko bila kakšna rezina več).  
Razumem, da gre pri razredih, kot so 8. in 9. po že povečani potrebi energijskega vnosa, 
vendar je žal izražena želja samo pri sendvičih in različnih sladkih malicah, kot so na primer 
brioši, kruh s čokoladnim namazom, sicer pa povpraševanja po dodatkih ni. Malice 
pripravljamo po normativih. 
 
V upanju, da bodo želodci učencev polni in starši zato zadovoljni, želim vse dobro še naprej,  
Metka Benedik, organizator šolske prehrane 

 

2. 4. A 
Spoštovani. 
Kot predstavnica 4.a vam pošiljam pobude, vprašanja in pripombe našega razreda. 
1. jutranje varstvo za vse brezplačno 
2. prehrana: večkrat dobijo suh kruh. Konkretna pripomba na ponedeljkovo malico, ko so bili 
na pohodu: samo suha žemljica in banana. 



3. zakaj letos ni Šolskega plesnega festivala za drugo triado med interesnimi dejavnostmi ali 
pa vsaj kakšen drug moderen ples(vsaj na spletu ni. Za prvo triado je, za tretjo pa je ples)? 
Hvala za odgovore. 
S spoštovanjem, 
Barbara Purgar, predstavnica 4.a 

 
ODGOVORI 
1. jutranje varstvo za vse brezplačno 
Zakon o osnovni šoli v 22. členu določa, da osnovna šola jutranje varstvo organizira le za 
učence 1. razreda. To varstvo je tudi financirano iz državnega proračuna in je za te učence 
brezplačno. 
Šola lahko za učence višjih razredov na željo staršev organizira jutranje varstvo kot 
nadstandardno, plačljivo storitev. Ceno urne postavke določi šola. 
 
2. prehrana: večkrat dobijo suh kruh. Konkretna pripomba na ponedeljkovo malico, ko so bili 
na pohodu: samo suha žemljica in banana. 
Pri organizaciji šolske prehrane se upoštevajo smernice za prehranjevanje v vzgojno-
izobraževalnih zavodih, sprejete na Strokovnem svetu Republike Slovenije za splošno 
izobraževanje, in vsebujejo: 
-        cilje, načela in vzgojno-izobraževalne dejavnosti, povezane s šolsko prehrano, ter 
-        strokovne usmeritve in navodila, ki opredeljujejo merila za izbor živil, načrtovanje 

sestave, količinske normative in način priprave šolske prehrane ter časovni okvir za njeno 
izvedbo, ki jih določi javni zdravstveni zavod, pooblaščen od ministrstva, pristojnega za 
zdravje. 

 
3. zakaj letos ni Šolskega plesnega festivala za drugo triado med interesnimi dejavnostmi ali 
pa vsaj kakšen drug moderen ples(vsaj na spletu ni. Za prvo triado je, za tretjo pa je ples)? 
Omenjeno interesno dejavnost za drugo triletje bo izvajala mentorica Tjaša Gržinič, se bo 
izvajala. 
 

3. Pozdravljena, 
  
Pošiljam pobude ter vprašanja staršev našega razreda za Sejo sveta staršev OŠ Koper 26/09: 
 
Rada bi se najprej zahvalila, da je omogočena šola v naravi za naše sedmošolce in upam da bo 
izpeljana tudi če Kamp Menina ne bo obratoval. 
Glede na to da sem predstavnik staršev otrok iz petega razreda, bi prosila da imate to šolo v 
naravi v vidu tudi za naše otroke ki bodo drugo leto v 6 razredu (oz če bo ostala v programu 
za 7 razred). 
  
Starši so zelo dobro sprejeli informator, všeč nam je da so gor vsi uporabni podatki javljeni 
vnaprej. Prosili pa bi, da se vključi tudi datume Roditeljskih sestankov, kot tudi datum 
zaključne šolske prireditve, saj je vsako leto zelo pozno oznanjena. Vemo da se lahko zgodi da 
prireditev ne bo izpeljana oz da lahko v določenih primerih pride do zamika datuma, vendar 
pa vemo da je možno tudi te datume predvideti vnaprej. 
  



Prihod otrok pred osmo uro v šolo v deževnem vremenu – lahko otroci v takih primerih 
vstopijo v avlo šole da niso zunaj na dežju? 
  
Ponovno prihajajo pritožbe za staro, že veliko predelano temo in sicer šolska prehrana. Otroci 
se pritožujejo da hrana ni dobra, da jo raje pustijo kot pojedo. Razumemo da otroci prihajajo 
iz različnega okolja, navajeni na drugačno hrano. Tudi to da je otrok veliko in nikoli ne bomo 
vseh zadovoljili, vendar pa surovo meso ali preslan krompir se pa po mojem mnenju da urediti 
da bo pravilno kuhan. 
  
Hvala za povratne odgovore 
 *´¨) 
 
ODGOVORI 
Starši so zelo dobro sprejeli informator, všeč nam je da so gor vsi uporabni podatki javljeni 
vnaprej. Prosili pa bi, da se vključi tudi datume Roditeljskih sestankov, kot tudi datum 
zaključne šolske prireditve, saj je vsako leto zelo pozno oznanjena. Vemo da se lahko zgodi da 
prireditev ne bo izpeljana oz da lahko v določenih primerih pride do zamika datuma, vendar 
pa vemo da je možno tudi te datume predvideti vnaprej. 
V največji meri bomo upoštevali predloge in zaprošeno vnesli v dokument za naslednje šolsko 
leto. 
  
Prihod otrok pred osmo uro v šolo v deževnem vremenu – lahko otroci v takih primerih 
vstopijo v avlo šole da niso zunaj na dežju? 
Ob neugodnih vremenskih razmerah (deževje, neurje, burja, nizke temperature…) predčasen 
vstop v šolsko avlo omogočimo vsem učencem šole. 
  
Ponovno prihajajo pritožbe za staro, že veliko predelano temo in sicer šolska prehrana. Otroci 
se pritožujejo da hrana ni dobra, da jo raje pustijo kot pojedo. Razumemo da otroci prihajajo 
iz različnega okolja, navajeni na drugačno hrano. Tudi to da je otrok veliko in nikoli ne bomo 
vseh zadovoljili, vendar pa surovo meso ali preslan krompir se pa po mojem mnenju da urediti 
da bo pravilno kuhan. 
Trudimo se, da so malice pestre in jih usklajujemo s kosilom, da vsaj en obrok večina učencev 
zaužije. Če gre za diete, pripravimo ustrezne malice in tam se npr. namaz mora spremeniti, 
zato učenci pogosto malice primerjajo med seboj. Glede surovega mesa ali preslanega 
krompirja pa je tako kot predhodno zapisano, stvar okusa vsakega posameznika. Vse količine 
sestavin so določene kot tudi stopnja temperature za pripravo mesa. 
Metka Benedik, organizator šolske prehrane 
 
 
4. Danes sem prejel eno pripombo starša; 
  
Glede seja sveta staršev me zanima ali se mogoče lahko izpostavi tudi pouk likovne umetnosti: 
zakaj se morajo učiti snov in imeti ustna in pisna ocenjevanja v 9.razredu sedaj, ko je znano, 
da NPZ ne bo iz likovnega? Ali ne bi rajši spodbujali ustvarjalnost, risanje? Ali je res potrebno 
učenje pri predmetu, ki naj bi prinašal sprostitev? 
Pouk je organiziran v skladu s predmetnikom in učnim načrtom za posamezni predmet.  



Pri pouku likovne umetnosti učenci v skladu s svojimi zmožnostmi pridobivajo znanja, kot jih 
opredeljuje učni načrt. Cilji in likovni pojmi so v učnem načrtu za likovno umetnost urejeni v 
dveh sklopih (zapisanih v osrednjem delu učnega načrta). Splošna znanja so likovne vsebine, 
sposobnosti in spretnosti, potrebne za splošno izobrazbo ob končanju osnovne šole, in so 
namenjena vsem učencem. Izbirna znanja, specifična za posameznike, pa učitelj izbira glede 
na poznavanje učenca. (Učni načrt za likovno umetnost) 
 
»Pri predmetu likovna umetnost učenci spoznavajo, doživljajo in vrednotijo dediščino likovne 
umetnosti, pa tudi objekte sodobne vizualne in likovne kulture. Likovna umetnost je predmet, 
ki spremlja in spodbuja različne načine likovnega ustvarjanja ter ostaja odprt do sprememb in 
novosti, ki jih prinaša današnji čas. Predmet je splošno koristen, saj nobeno predmetno 
oziroma poklicno področje ne more brez razvitih prostorskih predstav in sposobnosti 
vizualizacije. Udejanja razvijanje kulturne zavesti in likovnega izražanja, ki je ena od ključnih 
evropskih kompetenc (Uradni list EU, št. 394/10).« 
 

 

5. Posredujem odgovor za 8.D: 
zahvaljujem se za komentar. O tem sva z razredničarko že debatirali in sem ji razložila, da 
lahko pridejo učenci vedno po dodatek. Ko gre za  kosovno malico/kosilo, vedno naročamo 
po številu. Vendar se zgodi, da kdo ne poje in bi tako učenci lahko prejeli dodatek in ga tako 
pri malici kot pri kosilu tudi lahko dobijo. Pogosto pa se zgodi, da kosijo 8. razredi med prvimi 
in tako hranimo naročeno število še za kasnejše razrede. 
Kot že za 9. razred, ponovno navajam, da učenci prihajajo po dodatke sladkega in všečnega 
(npr. hot dog, sendvič s salamo), kar ni po smernicah zdravega prehranjevanja. Redko, redko 
kdaj se zgodi, da bi učenci prihajali po dodatke mineštre, nekateri, ki so že od doma navajeni 
in imajo res radi, si vzamejo po več skodelic solate. Najprej se zatakne že pri zelenjavnih juhah, 
ki jih verjetno polovico ali sigurno tretjino zavržemo, saj jo učenci ne pojedo, pa moram 
priznati, da so zelo okusne. Skuhamo pa jih približno pol manj kot pa goveje ali kokošje. 
  
Drugače je s sladico pri kosilu: v večini bi vsi imeli po 2 kosa, po normativu je, kot že rečeno 
predviden en kos, tudi iz prehranskih razlogov. Učenci že v sami šoli po navedbah statistike 
pojedo preveč sladkega in premalo vlaknin (ki jih prejmejo z zelenjavo, sadjem in 
polnozrnatimi živili). Slednje poskušamo vključiti v jedilnik tako, da kombiniramo z jedmi, ki 
jih imajo radi: npr. polnozrnate testenine in bolonjska omaka ali namesto bolonjske omake 
damo makaronovo meso, kjer se skrite več zelenjave v omaki ipd. 
  
Učenci so seveda lačni, ker pogosto ne pojedo vse ponujene hrane, ankete o šolski prehrani 
pa kažejo tudi na to, da učenci redko pojedo pred šolo zajtrk in jim je tako šolska malica prvi 
obrok. Posebej učenci v 8. in 9. razredu bi morali skrbeti za urejen ritem prehranjevanja, to 
pomeni 5 obrokov dnevno in vmesni prigrizki ne bi smeli biti čipsi, sladkarije in energijsko 
bogata, hranilno pa revna hrana, temveč zdrav polnovreden prigrizek (vsaj žitno sadna rezina, 
če že mora biti sladko, različni oreščki ali suho sadje, jogurt ali skuta v kombinaciji s svežim 
sadjem ali zelenjavo ipd.). 
  
Kar se tiče ideje o plastenkah je bil to domino efekt: ideja o zmanjšanju plastike je prišla iz 8.d, 
vendar za ukinitev pakiranja posamezne rezine kruha v plastiki, ki je bila uvedena zaradi 
epidemije korone. Vodja kuhinje je dal potem dodatno pobudo in sicer, da ukinemo plastenke 



vode, kar je bilo z veliko podporo vodstva šole na začetku letošnjega šolskega leta tudi 
izpeljano. 
Pred vrati je zaključek odpiranja konkurence in živila se vsako leto dražijo, zato bomo izkupiček 
od plastenk porabili za nakup obstoječih živil, ki so se med tem časom bistveno podražila. 
V upanju na dobro sodelovanje še naprej in uspešno nadaljevanje začetega šolskega leta, lepo 
pozdravljam, 
-- 
Metka Benedik, organizator šolske prehrane 
 

 

 

6.  
S strani staršev sem prejela predlog, da se pozove učiteljski kolektiv, da seznanijo 
starše/skrbnike otrok v kolikor so bili otroci udeleženi v prepiru/pretepu v šoli. Ne glede na to 
ali je otrok žrtev ali napadalec lahko pri pretepu dobi udarec v glavo, ki pa ni opaziti kot 
modrica ali buška. Ker je lahko udarec tudi nevaren, starši, ki niso seznanjeni s pretepom lahko 
spregledajo znake hujše poškodbe, ki so za otroka lahko v skrajnem primeru tudi usodne.  
 
Ker učitelji ne morejo presojati kako hude so lahko poškodbe predlagamo, da v kolikor je 
učitelj seznanjen s pretepom o tem informira starše/skrbnike. 
V primeru, ko so učitelji ali drugi strokovni delavci šole seznanjeni s pretepi, padci, udarci … 
nemudoma obvestijo starše.  
 
Lep pozdrav.  
Nataša Muršec 

 


